
                            
      Jersie Strand Grundejerforening

 Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 23.08.2023 kl. 19:00-21:00 

Hos BriDa, Jersie Solvænge 16. 

I mødet deltog: 

Deltagere: Bri,a Dalsø(BD), Bodil Hertzum(BH), Per Møller(PM), Ulla Skovgaard(US)  
A?ud: Tina Günther (TG)  
Fraværende: Tom Christensen (TC), Birgi,e Lundbye (BL) 
Husk alKd at melde a?ud hvis I ikke kan komme. 

1. GODKENDELSE MED UNDERSKRIFT FRA MØDE 27.04.2023. 
Referatet blev underskrevet 

2. MEDDELELSER FRA FORMANDEN (BH) 
Et medlem af Solrød grundejerforening har taget kontakt for at høre hvordan det var lykkedes os at 

få opsat et skilt med motorkørsel forbudt på en privat fællesvej tæt ved Uglegårdskolen. 
Den lokale kontaktperson forklarede de,e, så de kan prøve Klsvarende ved Munkekærskolen. 

Et medlem klagede over at der igen var slået siv ved StrandsKen. BH bad hende kontakte 
kommunen direkte, da det var samme medlemmer, som slog siv i november. Kommunen kom 
hereUer med en dispensaKon Kl at slå siv, der giver mulighed for slåning med en del 
begrænsninger.  

En kontaktperson tog kontakt om et naboproblem om et hegn. Han fik en udskriU af hegnslovens 
relevante paragraf, fik at vide jeg godt ville komme og tale med medlemmerne hvis det kunne 
hjælpe, samt et link Kl hvor man besKller hegnsyn hos kommunen.  

Lars Würts fra teknisk forvaltning ringede og forklarede, der var et problem for renovaKonsbilerne i 
forbindelse med tømning på LyngtoUen. Ulla er orienteret, og vi vil i første omgang prøve at løse 
problemet. 

3. ØKONOMI (BD) 
Økonomisk overblik Bilag udsendt af BriDa. 

Taget Kl eUerretning 

4. VEDLIGEHOLDELSE AF UDEAREALER.  
Frem Kl nu har det være en succes med skiU af entreprenør Kl vedligeholdelse af udearealer. 
Alle områder fremstår vedligeholdt. 

5. STRANDRENSNING. (US / BD) 
Det har være meget debat omkring strandrensning. 
Der har periodisk opsamlet sig store mængder af fedtemøg. 
Strandrenselauget har håndteret opgaven på bedste vist. 
Der henvises Kl FB – Strandrenselauget i Solrød for yderligere informaKon 
Solrød Kommunes budge[orslag indeholder en redukKon på 50% af kommunens bidrag Kl strandrensning. 

6. KYSTSIKRING. (PM / US) 
Intet nyt, vi afventer forsat Solrød Kommune 
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7. VAGTORDNING. (PM) 
Intet nyt 

8. HJEMMESIDE. (BH) 
Der skal opsæ,es en ny side Kl sponsoraUaler. 
Afventer konkrete sponsoraUaler 

9. AD-HOC-OPGAVER 

A. Tilladelse `l `nglysning af område med placering af hovedkloak `l området.  
Der afventes fortsat svar fra Klar Forsyning.  

 B. Hold øje med lokalplan vedr Cordozasvinget. Punktet udgår. 

 C. Hold øje med kommuneplan med hensyn `l Jersie sta`ons P-plads. 

 D. Opstart af planlægning `l 100 års jubilæet i 2026. Skal der udskrives konkurrence om et logo? 
Per Hauge er kontaktet vedr. Kdligere opstart på at få et logo.  
Eventuelt arbejder afventer oplæg `l generalforsamling 2025. Punktet udgår ind `l videre. 

 E. Evt. Sponsoragale `l fordel for foreningens medlemmer. 
Birgi,e er gået i gang med de,e. - resultat afventes. 

10. EVENTUELT  

Hvad gør vi ved de veje, der mangler kontaktpersoner? 
Fastholdelse af de nuværende kontaktpersoner, men ingen akKv indsats for at få kontaktpersoner fra alle 
veje, medmindre der bliver konkret behov for kontaktpersonerne. 

Hjertestarter 
Det er aUalt at JSG søger trygfonden om en Hjertestarter Kl placering på hjørnet af Jersie Strandvej og Østre 
Strandvej. 

Bestyrelsen har gentagne gange givet ejeren af den gule lastbil besked om, at man ikke må parkere lastbil på 
Jersie Strandvej. Desværre må vi konstatere at parkeringsregulaKvet er ændret, så man nu må holde med 
lastbiler på offentlig vej i Kdsrummet fra 06:00 Kl 18:00. Det er oUest i dagKmerne vi er træ,e af lastbilen, 
men her er det altså ok at holde der.  

Ved kontrol af om der er særlig afmærkning på containerpladsen af, hvor man skal aflevere japansk pileurt, 
må vi konstatere, det er lidt svært at gennemskue, idet jeg fik at vide, at det skal i container 45 - UEGNET TIL 
GENANVENDELSE.  Det synes jeg lød lidt underligt, og kontaktede derfor ARGO, der svarede at det er det 
korrekte sted at aflevere det. 

Bestyrelsen vil gerne pointere, at det er streng forbudt at køre på vores fællesarealer, og at vi vil bede vores 
entreprenør spærre indkørsel Kl området. 

11. FASTSÆTTELSE AF NÆSTE MØDE 
14/11-2023 hos Birgi,e, Rønnevej 8. 
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